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Ik heb net nog even met wjz contact gehad. Volgens wjz zouden de media allemaal op de hoogte moeten zijn van de aanpak.
Alleen 1vandaag was er tussendoor geglipt, maar dat 1s alsnog gebeurd.

Op mijn verzoek checken ze of dat inderdaad gedaan is richting alle media. Maar voor sommige media geldt dat dat al even

geleden 1s.

Maar hoe dan ook:omdat er een kamerbrief witgaat en uit oogpunt van relatiebeheer (= witdaging mn dit proces) willen we

sowieso ze nog eens bij laten praten zsm.

Heb nog een variant voor ogen nav het overleg met wjz. Komen we op terug bij je.
We hoeven m.i.niet op de kamerbrief te wachten, want het primaat ligt bij de wob-indieners.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: BE. IE. JE OE OED EEEiv»Datum: vii ah25 se mo 1:39 PMDat 2 @minvs o1>. ESET. EXE. (EXE) <MCKECIN invesoi>
Kopie: @minvws.nl>

Onderwerp: RE: onneren over wob-aanpak /kamerbrief

ES
Lijkt mij een prima lijn om vanuit WJZ te informeren. Denk wel even na over de timing en tijd tussen kamerbrief en informeren

media. Zou WIZ niet alle Wob-indieners moeten informeren?

Met vriendelijke groet,

Directie Communicatie

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein5 | 2511 VX | Den Haag

(@minvws.nl

www .rijksoverheid.nl

vor: IEEE 1. (XED) EE irs.

—:donderdag 24 september 2020 15:49

@minvws.nl>; , EER.(EXER)EXE0 minvws.nl>
5.1.2e PN reer

derwerp: media informeren over wob-aanpak /kamerbrief

Urgentie: Hoog

Het lijkt ons wijs dat media die een Wob-verzoek ingediend hebben mbt corona, actief door VWS worden ingelicht over de

werkwijze, voordat de Kamerbrief uitgaat. Dit betreft dan de media die daarover nog niet (door W1Z) al zijn geinformeerd. Als

we het wel hebben, gaat de brief wellicht volgende week al naar de Kamer.
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Als je het al zou willen, lijkt een informatiebijeenkomst - fysiek of op afstand - voor de indieners op deze termijn ons praktisch

vrijwel onmogelijk. En de vraag is of je dat wel moet willen, want je organiseert dan nog eens extra de collectieve oppositie
tegen de VWS-aanpak. Deels is die collectieve oppositie er immers al, en we hoeven dat vanuit ons niet verder te faciliteren, lijkt
ons. Bovendien valt er ook niet heel veel informatie uit te wisselen in dit stadium anders dan een schets van het hoe en waarom

van de aanpak.

Het lijkt ons ook zuiver dat WJZ dat telefonische rondje voor haar rekening neemt. Het gaat over de procedure, proces en

voortgang en dat zijn echt aspecten die bij WJZ liggen. Als vanuit woordvoering gebeld gaat worden, is de kans dat het hele

project in de sfeer van politieke/beeldvormings-slimmigheidjes etc. gegoten wordt, nog groter. En de afweging die tot deze

aanpak geleid heeft, was ook een puur organisatorische. Maar daar zullen media vast anders over denken.

Op dit moment zijn er ruim 30 media-verzoeken binnen. Wij stellen voor dat WJZ per ingediend Wob-verzoek 1 betrokken

journalist/indiener belt. Sommige media hebben meerdere verzoeken ingediend, maar daar zullen verschillende namen en

wellicht verschillende redacties (Haagse of binnenland) onder vallen. Vandaar de insteek om het per verzoek te doen. Indien een

journalist bij meerdere verzoeken is betrokken, zou wel 1 telefoontje kunnen volstaan uiteraard.

Wij bieden WJZ aan om in de concept-fase met de brief mee te lezen en ze van spreeklijnen te voorzien. Het zou overigens
opmerkelijk zijn als de brief heel veel andere info bevat dan wat we recentelijk naa hebben gestuurd tbv consultatie van de

coalitie.

Oke wat jullie betreft?

iia.


